
Voorzitter, 
 
Ik sta hier vandaag voor u met een enigszins dubbel gevoel.   
 
Niet wij, niet onze vrijwilligers, niet de bezoeker van Volt, niet de burger, maar de 
gemeenteraad van Sittard-Geleen, heeft in 2012 unaniem de ambitie uitgesproken een 
volwaardig poppodium te willen in deze stad. Er is mij destijds gevraagd richting te geven 
aan dit poppodium en daarmee de popcultuur in de Westelijke Mijnstreek. Geen 
makkelijk taak, maar ik heb hem met veel enthousiasme aangenomen.  
 
Toch zijn wij als beroepskrachten en als sector de afgelopen maanden genegeerd, 
gedegradeerd en geschoffeerd. Het college gaf te kennen, mij en mijn collega’s niet als 
gesprekspartner te beschouwen, hecht geen waarde aan het onderzoek van 
onderzoeksbureau LAgroup en doet de adviezen van partijen uit de sector af als 
adhesieverklaringen die geen onderdeel mogen uitmaken van de besluitvorming 
omtrent de toekomst van het poppodium en de popcultuur van uw gemeente. Daarnaast 
stuurt het college u incomplete informatie. Zo heeft u deze week een brief ontvangen 
waarin dit soort halve waarheden staan vermeld. We hebben hier al een reactie op 
gestuurd. Deze vindt u vanavond ook in de bijlage. Ik zal hier dan ook niet verder op 
ingaan.   
 
Het geheel verwart mij. Want word ik nu juist niet betaald om inzicht te hebben in en iets 
te vinden over de lokale popcultuur? Of mag ik op komen draven en voor de rest mijn 
mond houden? Nou wellicht vindt men mij nog te weinig credits hebben om werkelijk 
mee te kunnen praten. Naar de grote jongens zullen ze wel luisteren. Vervolgens heeft u 
ook adviezen gekregen van die grote jongens uit de sector. Zo is Poppodium Doornroosje 
er een van. Dit poppodium is jaren verkozen tot beste poppodium van het land en 
directeur Toine Tax is een icoon in het veld en gesprekspartner op zowel internationaal als 
nationaal niveau. Maar naar deze mensen wilt het college ook niet luisteren. Nou dan het 
door henzelf ingeschakelde onderzoeksbureau. LAgroup is een gerenommeerd bureau 
met jarenlange ervaring ingeschakeld door de wethouder zelf. Daar zal wel naar 
geluisterd worden. Nee, ook dat advies wordt in de wind geslagen. Mis ik hier iets? Door 
wie laat u zich nog meer adviseren? Zijn er nog partijen waar wij geen kennis van 
hebben? Of denkt het college het zelfs beter te weten dan het onderzoeksbureau? En als 
dat het geval is waarom geeft u hier dan in godshemelsnaam geld aan uit? Voor dat geld 
hadden we bij Volt een paar mooie bands kunnen boeken. 
 
Begrijp me goed, ik heb geen oordeel over de oprichting of het functioneren van het 
cultuurbedrijf, maar als het om de toekomst van het poppodium en de popcultuur gaat 
dan behoort het tot mijn functie om hier wel een mening over te hebben.  
 
Nogmaals, er is mij enkele jaren geleden gevraagd richting te geven aan de popcultuur in 
uw gemeente. Ik ben hier met veel passie aan begonnen. Niet iets wat over één nacht ijs 
gaat kan ik u vertellen. Om nu verdere invulling te geven aan mijn opdracht en uw 
ambitie ben ik van mening dat er maar één weg voorwaarts is. Die weg is een 
verzelfstandiging van het poppodium. Een verzelfstandiging die het poppodium op 
gelijke voet zet met de andere podia. Dit advies komt er niet zomaar, maar komt voort uit 
de ervaringen die ik heb opgedaan binnen mijn opdracht. De cohesie tussen een 
moederorganisatie en een poppodium is moeilijk te onderhouden en zorgt met 
regelmaat voor fricties. Dit is ook de hoofdreden dat nagenoeg alle andere podia in ons 
land ons zijn voorgegaan en zijn verzelfstandigd. De samenwerking met de PIW groep 



komt nu ten einde en dit biedt kansen. Als zakelijk leider van het poppodium kijk ik naar 
de belangen van de popcultuur in de regio en moet ik constateren dat het opnieuw 
onderbrengen van het poppodium onder een moederorganisatie zeer waarschijnlijk geen 
positief effect zal hebben op deze popcultuur. Ik kan hier dus ook niet voor zijn. 
 
Dat partijen uit de sector opkomen voor de eigen sector is wat mij betreft lofwaardig en 
dient niet te worden bestraft. Deze partijen hoeven als concurrenten, want dat zijn het nu 
eenmaal, niet voor elkaar op te komen, maar doen dit wel. Niet om er commercieel beter 
van te worden, maar om de pop-infrastructuur in het land gezond te houden. Op die 
manier geniet niet alleen de sector, maar ook de Nederlandse bevolking optimaal van 
popcultuur. De adviezen afdoen als niet waardig ontsiert dit college en is in mijn optiek 
niet slim. Wie gaat er nu in tegen de professionals uit het veld? Als uw automonteur u 
adviseert om uw banden te verwisselen, slaat u dat advies dan ook in de wind?  
 
Wij vragen u niet om het cultuurbedrijf af te vallen. Naar ons idee kunnen deze twee 
organisaties goed naast elkaar bestaan. Sterker nog: de samenwerking met het 
cultuurbedrijf zal vele malen beter uit de verf komen wanneer Volt dit vanuit een 
zelfstandige positie kan doen. Wij vragen u enkel om uw ambities duidelijk te maken en 
ernaar te handelen. Is de ambitie sinds 2012 veranderd en wenst u binnen uw gemeente 
slechts één groot cultuurbedrijf met de kans op eenheidsworst? Dan is deze keus aan u 
en zullen we deze respecteren. U moet zich dan echter wel beseffen dat u dus expliciet 
niet kiest voor een gezond popklimaat in uw gemeente. Wenst u dit wel, dan staan wij 
hier vandaag gezamenlijk voor u en hopen we dat u naar ons advies luistert. Zowel ik, 
mijn collega’s van Volt, onderzoeksbureau LAgroup alsook de partijen uit de sector stellen 
unaniem dat u bij het kiezen voor een gezond popklimaat het beste kunt overgaan tot 
verzelfstandiging van het poppodium.   
 
U heeft deze week van ons een plan ontvangen wat erg nauw aansluit op het advies van 
LAgroup maar op één essentieel onderdeel afwijkt. De structurele extra 
exploitatiesubsidie is buiten beschouwing gelaten. Binnen dit plan is de toekomst van de 
popcultuur gewaarborgd op een manier die LAgroup aanbeveelt. Lees dit plan en 
vergelijk dit met het alternatief wat er al lag van De Domijnen. Wij vragen u niet het 
onmogelijke. Wij vragen 4 jaar de tijd om daar waar we aan zijn begonnen ook af te 
maken: een zelfstandig grootstedelijk poppodium in de Westelijke Mijnstreek met een 
sterke lokale en regionale popcultuur als gevolg. 
 
Bedankt voor uw tijd.  


